
 

 

 
 

All Hong Kong Schools 
Jing Ying Badminton (Team), Basketball, Football, Handball & Volleyball Tournament 

Team List Submission 
 

Starting from 2025 - 2026 season, all teams participating in All Hong Kong Schools Jing Ying 
Badminton (Team), Basketball, Football, Handball & Volleyball Tournament are required to submit their 
team lists by the specified deadline. The same players will represent the team throughout the entire 
competition. 
 

Each school may enter not more than the designated number of players for each event: 
Badminton (Team): 10 players 
Basketball: 14 players 
Football: 26 players 
Handball: 18 players 
Volleyball: 18 players 

 
Players’ name MUST be submitted to the Federation office on or before the specified closing date in 

the application. No amendment or substitutions will be allowed under any circumstances after 
submission deadline. 

 
For further enquiries, please contact the Secretariat at 2768 8212. 
 
Thank you for your kind attention. 

 
 

The Schools Sports Federation of Hong Kong, China 
 

To: All member Secondary schools 
Date: 20th November 2025 

 
 

全港學界精英羽毛球(團體)、籃球、足球、手球及排球比賽 
提交參賽運動員名單 

 
由 2025 - 2026 年度開始，所有參加全港學界精英羽毛球(團體)、籃球、手球、足球及排球      

此五項賽事的參賽學校，必須於指定日期內向本會提交運動員名單。整項賽事只接納已提交之    
運動員名單內的球員參賽。 
 

每間學校於每項賽事的運動員人數，將不可超出以下限額︰ 
羽毛球(團體)︰10 名球員 
籃球︰14 名球員 
足球︰26 名球員 
手球︰18 名球員 
排球︰18 名球員 

 
運動員名單必須於指定之截止日期前提交至本會辦事處。提交運動員名單截止日期後，      

不論任何情況，一律不准修改及換人。 
 
 

如有任何查詢，請致電 2768 8212與本會秘書處職員聯絡。 
 
 

中國香港學界體育聯會 
致  ︰各中學會員學校 
日期︰二零二五年十一月二十日 


